

# 泊車優惠指南

# PARKING GUIDE

物業管理 Managed by  
**太古地產**  
SWIRE PROPERTIES

## Free Parking 泊車優惠

Spending with designated tenants at Citygate Outlets will earn you a maximum of 2-hour free parking. Please redeem the parking coupons from respective tenants before billing.

於下列東薈城名店倉指定商戶購物滿指定金額，即可享最多2小時免費泊車。  
請於結帳前向有關商戶換取泊車券。

### Tenants 商戶

a.testoni

☎ : 2109 2623



☎ : 2625 9008

TASTE

☎ : 2109 4500



☎ : 2626 0181



☎ : 2109 4117



☎ : 3695 0660



### Recommended Driving Routes 建議行車路線

**Route 1:** When arriving at Tung Chung Eastern Interchange, via Yu Tung Road, turn into Waterfront Road and Wai Tung Road, drive in when seeing the parking sign 於東涌東交匯處，經怡東路，轉入東涌海濱路及惠東路，沿停車場入口方向駛入

**Route 2:** When arriving at Tung Chung Eastern Interchange, via Yu Tung Road, turn into Shun Tung Road and Tat Tung Road, drive in when seeing the parking sign 於東涌東交匯處，經裕東路，轉入至順東路及達東路，沿停車場入口方向駛入

### Hourly Parking 時租車位

	Standard Rate 收費
North car park 北面停車場	HK\$14/hour 每小時港幣14元
South car park 南面停車場	HK\$16/hour 每小時港幣16元

Business Hours: 24 Hours, Monday to Sunday  
服務時間：星期一至星期日，全日二十四小時

10am - 10pm  
(商舖的營業時間及其假期開放時間各異)  
(Opening hours may vary among stores and on public holidays)

### Parking Coupon Usage Guide 泊車券使用方法

Step 1 步驟一  
Insert the parking coupon into the machine  
出關時放入泊車券



Step 2 步驟二  
If you enter the carpark with your Octopus Card, please place the card on the reader 如使用八達通卡進入停車場，請將卡放在讀卡器上



VISA  
If you enter the carpark with your credit card, insert and retrieve the same credit card 如使用信用卡進入停車場，放入及取回信用卡



Terms & Conditions: 1. A maximum of 2 free parking coupons can be used by a single vehicle at any given time. 2. Free parking coupon cannot be used in conjunction with any other offers. 3. Parking beyond the free parking hours will be subject to an hourly rate. 4. Please refer to promotional materials of participating tenants for the latest promotional offer. All participating tenants reserve the right to make any amendments to the offer without prior notice. 5. For further details, please contact participating tenants. 6. Offers valid while stock lasts.

條款及細則：1. 每輛汽車每次最多可享兩小時泊車優惠。2. 優惠不能與其他優惠同時使用。3. 如停泊時間超越優惠時段，所有額外泊車時間將會以一般時租收費計算。4. 所有優惠詳情，以商戶公佈為準，如有任何更改，恕不另行通知。5. 優惠詳情請向各商戶查詢。6. 泊車券數量有限，換完即止。

© Swire Properties Management Limited

